

企業方案 Enterprise Solutions



Data Centre 數據中心

The building block to mitigate your business risk 助你減低業務風險的基礎網絡架構

HKBN Enterprise Solutions offers a fully integrated disaster recovery solution in a Tier 3+ data centre with ultra-low latency dark fibre connectivity. Our network infrastructure also provides the perfect foundation for customers to design and build, host, co-locate, and manage a reliable and secure private cloud. Your data is safe with our internationally certified centres located in San Po Kong, Tseung Kwan O Industrial Estate and Kwai Chung

香港寬頻企業方案的 Tier 3+ 數據中心配備極低網絡遲延暗光纖連接,為客戶提供整合式災難恢復方案,可讓客戶在穩健網絡基礎下安全可靠地設計、建設、寄存、托管及管理私有雲,並將伺服器寄存於備有國際認證的數據中心,分佈在新蒲崗、將軍澳工業邨及葵涌

Features and Benefits



功能及優點



Low Latency 低時延

Powered by dark fibre and dense wavelength division multiplexing (DWDM) technologies for access to major Internet exchanges around Hong Kong in microsecondsT

透過暗光纖和密集波分用(DWDM)技術,可在瞬間連接到香港主要互聯網交換中心



Dual Carriers Diversity 雙軌光纖網絡

Maintain data security and uninterrupted connection via a trustworthy contingency plan

提供可靠的備用方案,確保數據的安全性和互聯網的 穩定連接



Direct Connection to Overseas 直接連繫海外

Using the shortest dedicated paths to overseas companies and data centres via premium dedicated internet access (PDIA)

卓越專線服務(PDIA)提供直接專線,能迅速連繫海外公司 及數據中心



High Bandwidth 高<mark>效</mark>頻寬

Real-time data synchronisation and server farm virtualisation are made possible with up to 10Gbps broadband services

提供高達10Gps頻寬,實現數據同步及數據中心虛擬化

How It Works

技術概覽

In compliance with Tier 3+ Standard 數據中心符合國際第三級(Tier 3+)標準

Operation 操作標準

- ISO27001, ISO20000-1, ISO14001 Certified ISO27001、ISO20000-1、ISO14001 認證
- 香港特別行政區政府頒佈的《資訊科技保安指引》

• Level II IT Security Guidelines issued by the government of

第2級保安標準

Infrastructure 基建標準

- LEED Gold standard LEED 金級認證
- Conforms with TIA-942 Tier 3+, GB50174-2008, FISC standard 符合 TIA-942 Tier 3+、GB50174-2008 及 FISC 標準

Direct and Reliable Network Access 直接可靠的網絡連接

Direct and scalable network connectivity to Hong Kong Internet eXchange (HKIX), mainland China & Overseas carriers, and major local & global Internet exchanges via dark fibre and DWDM

透過暗光纖及密集波分複用(DWDM)技術,可直接連接香港國際互聯網交換中心(HKIX)、中國内地及海外電訊商,以及本地與環球 主要互聯網交換中心取得網絡連接



Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net,

了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要,為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract, Nothing in this publication forms any part of any contract, © HKBN Enterprise Solutions 2020, All Rights Reserved.